
7 sep ben ik weer de Brink op geweest om te kijken waar de vis zich nu bevind. Wat meteen opviel 

was de helderheid van het water, op sommige plekken keek ik 2,5m de diepte in. Tevens 

verwonderde ik me over het feit dat er helemaal niemand aanwezig was. De watertemperatuur zit 

nog steeds rond de 19⁰C. Ik heb een tripje gemaakt langs alle visstekken op 3m uit de kant. Ik kon 

overal de bodem uitstekend zien en kon dus ook eventuele aanwezige vis goed zien. De teleurstelling 

was enorm. Ik heb echt niet één visje gezien, de sonarbeelden bevestigde dit. Toen ben ik op zoek 

gegaan naar waar de vis dan wel zat. Tegenover visplek 16 en 17 kon uitvaren richting fabriek en kon 

zo over een lengte van ca 60m de bodem blijven zien (geen vis). Na deze 60m krijg je een scherp 

talud naar 6m. Hier zag ik wat meer vis liggen op verschillende dieptes, maar ook niet die 

hoeveelheden die ik in de afgelopen jaren heb mogen waarnemen. 

 

Het is wel duidelijk dat het heldere water er voor zorgt dat de vis niet de kant op komt, ik ben 

vandaag niet in het noordelijke gedeelte van de Brink geweest wellicht dat de vis zich daar 

schuilhoudt, dit zal ik een volgende keer bekijken. 

 

Tot de volgende keer 


